
VERSLAG / JAARPLAN JUNI 2007 – JUNI 2008 
 
INLEIDING 
Dit verslag gaat over de periode maart 2005 t/m 
mei 2007. In deze periode zijn veel zaken de revue 
gepasseerd. We beperken ons tot onderwerpen die 
iets zeggen over de SP-aanpak en direct de 
afdeling raken. 
 
Voor een deel hebben de onderwerpen te maken 
met ons werk in de Helmondse gemeenteraad. 
Tegelijkertijd willen we ook buiten de 
gemeenteraad actief zijn. Wij willen 
maatschappelijk actief zijn want het is belangrijk 
dat afdelingen goed geworteld zijn in de 
samenleving. Afdelingen hebben een grote rol in de 
SP. Ze zijn de basis van onze partij.  
 
Het nut van een verslag is om er lering uit te 
trekken. Hebben we ons werk goed gedaan? In het 
jaarplan stellen we ons nieuwe doelen voor de 
komende periode, om een stapje verder te komen. 
 
VERSLAG ONDERWERPEN 
 
overlast door heien 
Het heien in de periode maart/april 2005 op het 
terrein van de voormalige St. Jansmavo aan de 
Wethouder Van Wellaan leidt tot veel klachten van 
omwonenden. Reden voor de SP om aan de bel te 
trekken. Onze vragen en de klachten leiden tot het 
instellen van de ‘beleidsregel heien’. De 
beleidsregel benadrukt dat schade en overlast 
zoveel mogelijk voorkomen moeten worden. Dat 
kan bijvoorbeeld door te boren in plaats van te 
heien. Heien is in principe niet mogelijk bij 
geluidsvoelige objecten, zoals scholen en 
ziekenhuizen. 
 
1 juni 2005 referendum Europese Grondwet 
De Helmondse uitslag van het referendum over de 
Europese Grondwet laat aan duidelijkheid niets te 
wensen over. Twee van de drie kiezers stemt tegen 
bij een opkomst van 55,7 procent.  
Van alle partijen in Helmond en de regio voert de 
SP de grootste campagne. Er is een debat 
georganiseerd en bijna honderd SP’ers helpen mee 
met de verspreiding van ruim 30.000 folders.  
Al snel is duidelijk dat er bij de andere partijen niet 
veel animo is om het voor ‘hun’ Grondwet op te 
nemen. Het verzoek van de SP aan de gemeente 
om zelf een grondwetdebat te organiseren wordt 
afgewezen. Ook wil het college van B en W geen 
aanplakborden plaatsen, zoals gebruikelijk bij 
verkiezingen. Erger nog, de voorstanders van de 
Grondwet (van VVD tot en met GroenLinks) wijzen 
in de gemeenteraad een motie van de SP-fractie af 
om wel borden te plaatsen. Onder het motto ‘dan 
maar zo’ reageren enkele SP’ers door een bord in 
de tuin te zetten. 
 
uitslagen referendum in de regio 
 
      voor tegen 
Asten      47.1 52.9 
Someren      45.2 54.8 
Deurne      41.7 58.3 

Gemert - Bakel  41.5 58.5 
Laarbeek      40.4 59.6 
 
Erik de Vries lijsttrekker 
Op 21 november 2005 kiest de ledenvergadering 
Erik de Vries als nieuwe lijsttrekker. De Vries volgt 
Ger Klaus op die de afgelopen vier verkiezingen 
lijsttrekker was. Klaus staat nu vijfde op de lijst. Er 
staan in totaal 30 kandidaten op de SP-lijst. Andere 
nieuwkomer in de top-5 is Nathalie van der Zanden 
die op vier staat. Op twee en drie staan de zittende 
raadsleden Hans Verbakel en Ad Spruijt. 
 
Zorgen over Atlant Groep 
In het jaar 2005 stelt de SP diverse keren 
ontwikkelingen bij de Atlant Groep aan de orde. De 
Atlant Groep is opgericht op 1 januari 2002 en 
voortgekomen uit de oude sociale werkplaats 
Helso. 
Gemeenten hebben sterk de neiging om de Atlant 
Groep af te rekenen op winst- en verliescijfers. Dit 
botst met de sociale taak om mensen met een 
handicap een beschutte werkplek te bieden. 
Concreet stelt de SP aan de orde het project Direct 
Werk (zie voor meer informatie verderop) en de 
wijze waarop de Atlant Groep omgaat met de cao. 
Het gaat over de bepaling dat nieuwkomers niet 
een functieloon krijgen, maar slechts het 
minimumloon. Maar dat kan alleen als er sprake is 
van serieuze opleiding of scholing en dan 
gedurende maximaal twee jaar. ‘Toevallig’ vallen bij 
de Atlant Groep álle nieuwkomers onder deze 
regeling en ‘toevallig’ ook allemaal precies twee 
jaar. De SP weet dat omdat ze de hand heeft 
gelegd op een intern stuk van de Atlant Groep. Het 
heeft er alle schijn van dat misbruik wordt gemaakt 
van de CAO-bepaling. Om dat aan de kaak te 
stellen overhandigt de SP het stuk aan 
verantwoordelijk wethouder Houthooft, tijdens het 
begrotingsdebat op donderdag 10 november 2005. 
 
Actie noodrem 
In het najaar van 2005 wordt de actie noodrem 
gestart. De actie is gericht tegen de invoering van 
het nieuwe zorgstelsel per 1 januari 2006 onder het 
motto ‘beter ten halve gekeerd dan ten hele 
gedwaald’. Op de Helmondse markt halen we 
handtekeningen op en de toenmalige werkgroep in 
Deurne organiseert een avond met als sprekers 
onder meer SP-kamerlid Harry van Bommel en 
huisarts H. Deimann uit Someren. 
 
Minder solidariteit (arm en rijk, iedereen betaalt 
dezelfde premie), marktwerking en meer macht 
voor verzekeraars (verzekeraars sluiten contracten 
af met huisartsen en ziekenhuizen) en meer 
bureaucratie (bijvoorbeeld vanwege de zorgtoeslag 
die nodig is om mensen met een lager inkomen te 
compenseren). Dit zijn enkele belangrijke 
bezwaren van de SP tegen het nieuwe zorgstelsel. 
 
Zalm naar de voedselbank 
Op 30 december 2005 brengt de SP Zalm (in blik) 
naar de voedselbank. De actie is een reactie op de 
uitspraak van minister Zalm dat armoede maar 
‘betrekkelijk’ is. Ten onrechte bagatelliseert de 
minister het armoedeprobleem, vindt de SP. 
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Opslag raadsleden ongepast 
Vijftien procent opslag voor raadsleden terwijl de 
vergoedingen voor vrijwilligers worden ingeperkt? 
Dat is ongepast, vindt de Helmondse SP. Het gaat 
om een voorstel van de commissie Dijkstal. De SP 
legt de gemeenteraad een motie voor om het 
voorstel af te keuren, maar een meerderheid wijst 
de motie af. 
 
Markt op de schop 
In januari 2006 bespreekt de raad het voorstel om 
de markt op de schop te doen. De markt moet 
(weer) opnieuw worden betegeld, de bomen 
moeten weg, de kramen en terrasjes anders 
ingericht, en de openingstijd verlengd tot 16.00 uur.  
De SP stemt niet in met het plan. Het is niet goed 
doordacht en onnodig duur, vindt de partij. Ook de 
marktkooplieden en de horeca hebben grote 
bezwaren. De verlenging van de openingstijd tot 
16.00 uur is tot op heden zeer omstreden.    
 
Oostappen Groep wil grootschalig toerisme op 
Berkendonk 
Begin 2006 wordt meer duidelijk over het plan van 
de Oostappen Groep voor Berkendonk. Volgens 
dat plan komen op Berkendonk zo’n 1300 
verhuureenheden variërend van luxe drijvende 
chalets (195), holidaycottages (400) tot en met 
plekken voor tenten en campers. Plus een hotel, 
een wegrestaurant, een subtropisch zwembad en 
een speelautomatenhal. Kortom, Berkendonk wordt 
een toeristische trekpleister als het aan de 
Oostappen Groep ligt. Dat is een te grote 
aantasting van Berkendonk, vindt de SP. Een 
raadsmeerderheid sluit zich bij dit standpunt aan.  
 
7 maart 2006 gemeenteraadsverkiezingen  
3487 Helmonders (10,56%) stemmen op de SP. 
Dat zijn er 1220 meer dan in 2002 (7,3%). Het 
betekent een zetel winst. De SP belandt met vier 
zetels in de raad. 
Grote winnaar PvdA (van 5 naar 9 zetels) start de 
gesprekken over een nieuw college van B en W. 
De inhoudelijke verschillen met de SP blijken te 
groot. Er is geen overeenstemming over grote 
projecten, in het bijzonder het centrumplan. De SP 
gaat versterkt de oppositie in.  
Helmond valt op door het grote aantal lokale 
partijen dat aan de verkiezingen heeft meegedaan. 
De raad telt maar liefst vijf fracties van lokale 
partijen. 
 
Schoolzwemmen 
In 2004 is het besluit genomen om het 
schoolzwemmen af te schaffen met ingang van het 
schooljaar 2006/2007. Nu dat moment nabij komt 
groeit de weerstand tegen dat besluit. Scholen 
wijzen erop dat ze amper betrokken waren bij de 
besluitvorming in 2004. De SP vraagt om 
heroverweging van het afschaffen van het 
schoolzwemmen, maar krijgt voor dit pleidooi geen 
gehoor. 
 
Huur te duur 
Snel na de verkiezingen in de periode april/mei 
2006 start de SP een campagne onder het motto 
‘huur te duur’. Aanleiding: Volksbelang houdt zich 

niet aan de afspraak om sociale huurwoningen 
(huur < 500 euro) te realiseren in het 
nieuwbouwcomplex aan de Narcissenstraat. We 
beginnen een onderzoek en het blijkt dat vaker 
afspraken over sociale woningbouw aan de laars 
worden gelapt, ook door Woonpartners. Het 
onderzoek wijst uit dat het om zo’n 150 
nieuwbouwwoningen gaat. Er wordt een open brief 
gestuurd naar de corporaties en de SP-fractie stelt 
de kwestie aan de orde bij de gemeente. 
Toenmalig verantwoordelijk CDA-wethouder van 
Heugten doet z’n beklag dat hij geen 
machtsmiddelen heeft om de corporaties te 
dwingen. Het schip blijkt moeilijk van koers te 
krijgen. Voor de SP blijft sociale woningbouw een 
van de belangrijkere thema’s. In 2007 komt de 
kwestie weer terug op de agenda. 
 
Luxe-station Brandevoort 
Op vrijdag 16 juni 2006 valt het startschot voor de 
bouw van station Brandevoort. De SP is 
demonstratief aanwezig onder het motto: station 
JA! - €90.000,- luxe NEE! Wat is het probleem? 
Niet het station als zodanig, maar de keuze voor 
een luxe-station in ‘Brandevoortstijl’. De keuze voor 
luxe betekent een jaarlijks terugkerende kostenpost 
van 90.000 euro. Geen cent extra voor thuiszorg 
(zie punt hierna) en wel 90.000 euro per jaar voor 
luxe? Zo’n contrast verdient een SP-actie. 
 
Wet Maatschappelijke Ondersteuning  
De gemeente is verantwoordelijk voor het 
verstrekken van rolstoelen, gehandicaptenvervoer 
(Taxbus) en het aanpassen van woningen. Met de 
nieuwe Wet Maatschappelijke Ondersteuning 
(WMO) komen er meer zorgtaken bij. Daaronder de 
huishoudelijke zorg. In de loop van 2006 moeten 
gemeenten besluiten nemen over de aanpak van 
de WMO in hun plaats. De SP stemt tegen de 
Helmondse aanpak van de WMO.  
 
De SP is tegen om twee redenen. Ten eerste 
omdat verantwoordelijk wethouder Boetzkes in een 
speciale bepaling op voorhand vastlegt dat de 
gemeente niet meer geld uitgeeft aan de WMO dan 
ze van het Rijk ontvangt. De SP vindt deze 
bepaling onverantwoord. Op voorhand valt immers 
niet te zeggen hoeveel aanvragen voor een 
voorziening zullen worden ingediend. En komen 
méér aanvragen binnen, hoe blijf je dan binnen het 
budget, zoals de bepaling voorschrijft? Dat kan 
alleen door hetzelfde geld uit te smeren over meer 
aanvragen. De regeling moet dan over de hele linie 
worden verslechterd om binnen het budget te 
blijven. 
 
De WMO verplicht de gemeente om de 
huishoudelijke zorg via aanbesteding te verdelen. 
Zorginstellingen moeten inschrijven om het werk te 
krijgen. Gelukkig doet Helmond niet aan 
prijsconcurrentie. De gemeente hanteert een vaste 
prijs. Dit is het zogenaamde Zeeuws model. Groot 
probleem is echter dat de vastgestelde prijs veel te 
laag is: 20 euro per uur. Konsekwentie voor 
zorginstelling Savant is dat ze er zelf tonnen euro’s 
bij moet leggen. Houdt dat wel stand? Kortom, de 
gemeente betaalt te weinig voor de zorg. Dit is de 
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tweede reden waarom de SP tegen de Helmondse 
aanpak van de WMO stemt. 
 
22 november 2006 tweede kamerverkiezingen 
11145 Helmonders stemmen op de SP. Dat is 24% 
van de uitgebrachte stemmen. We zijn de tweede 
partij van de stad. In 2003 bedroeg ons 
stempercentage 9,8% (4348 stemmen). Ook in de 
regio-gemeenten scoren we goed. 
 
Laarbeek 20,1%    
Gemert-Bakel 20,3%    
Deurne  18,3%    
Asten  16,9%    
Someren 15,4% 
 
Herstructurering, historische panden en 
geloofwaardigheid 
Eind 2006 komt het herstructureringsplan 
binnenstad oost (omgeving Karel Raijmakersstraat 
/ Timmermanstraat) tot een ontknoping. Het plan 
trekt vooral de aandacht vanwege de voorgenomen 
sloop van drie monumentale 2-kappers, maar het 
gaat om veel meer.  En passant speelt de vraag of 
de wethouder belangrijke informatie voor de raad 
heeft verzwegen. 
Om met het laatste te beginnen: het gaat om een 
rapport van het Monumenten Advies Bureau uit 
Nijmegen met daarin de conclusie dat de drie 2-
kappers ‘zonder twijfel’ het predikaat gemeentelijk 
monument verdienen. Zou dit advies overgenomen 
worden - wat gebruikelijk is -  kunnen de panden 
niet gesloopt worden. Wat vervolgens grote 
gevolgen heeft voor het héle herstructureringsplan. 
Zou dat de reden zijn waarom het advies de raad 
pas op een heel laat moment bereikt en waarom 
het college van B en W niet dit advies maar een 
ander advies opvolgt? Echt opgehelderd wordt de 
kwestie niet, want een voorstel om de precieze 
toedracht te onderzoeken haalt het niet in de 
gemeenteraad. 
De SP-fractie stemt tegen het herstructurerings-
plan. Uit het betoog van fractievoorzitter Erik de 
Vries: ‘Onze insteek is heel anders. Het gaat om 
sociale nog betaalbare woningen. Wij vinden dat 
daar zorgvuldig mee omgesprongen moet worden. 
Kijk daarom éérst wat behouden kan blijven, 
eventueel met opknappen / renovatie. En pas dáár 
het plan op aan. Als gezegd: een heel andere 
insteek dus. Wij hebben dan ook grote moeite met 
dit voorstel. Nogmaals en voor alle duidelijkheid: 
het gaat ons niet alleen om de drie 2-kappers, het 
gaat ons om het héle plan dat voorziet in sloop van 
veel meer woningen, in totaal zo’n 400.’  
 
Helmond moet projectontwikkelaar 4 ton 
betalen 
Begin januari 2007 wordt bekend dat Helmond op 
last van de rechter oud-projectontwikkelaar 
Verspaget 379.826 euro moet betalen. Het is een 
vergoeding voor een project (een torentje op het 
Ameideplein) dat hij niet mocht bouwen. Niet 
bouwen, toch betaald worden? Dat roept veel 
vragen op. De zaak beheerst een paar maanden 
het Helmondse nieuws. In een speciale uitgave van 
SPeerpunten gaat de SP uitgebreid op de kwestie 
in. Deze uitgave van SPeerpunten is terug te 

vinden op de website van de afdeling: 
www.helmond.sp.nl. 
 
Huur te duur (vervolg) 
In maart 2007 maakt Volksbelang bekend dat de 
huren van de nieuwbouw op Dierdonk uitkomen 
tussen 600 en 620 euro per maand. Veel te hoog 
want in strijd met gemaakte afspraken, reageert de 
SP die samen met GroenLinks aan de bel trekt. De 
gemeente geeft de partijen gelijk en sommeert 
Volksbelang om de huren te verlagen. 
Het gaat om het nieuwbouwproject op het 
voormalige terrein van de manege Dierdonk. Het 
project voorziet in 71 woningen waarvan 34 sociale 
huurwoningen.  
 
7 maart 2007 statenverkiezingen 
De statenverkiezingen zijn een groot succes voor 
de SP. De Brabantse statenfractie groeit van 6 
naar 12 zetels en in Helmond zijn we met 25,6% 
van de stemmen de grootste partij. 
 
Ook in de regiogemeenten scoren we goed. Overal 
zijn we groter dan de PvdA. In Laarbeek, Gemert-
Bakel en Deurne zijn we tweede partij.  In Asten en 
Someren zijn we derde partij. In deze twee 
plaatsen is de VVD de tweede partij. 
 
Laarbeek 19,5%    
Gemert-Bakel 19,7%    
Deurne  17,8%    
Asten  15,6%    
Someren 13,4% 
 
Nieuw stadion Helmond Sport 
Helmond Sport vindt een nieuw stadion op een 
andere locatie noodzakelijk, maar een meerderheid 
van de gemeenteraad (CDA, PvdA, GrLi en SP) is 
niet overtuigd en stemt in de raadsvergadering van 
dinsdag 3 april 2007 voor handhaving van de club 
op sportpark De Braak. Er komt een onderzoek hoe 
daar de problemen het beste aangepakt kunnen 
worden. Voor dit onderzoek wordt maximaal een 
jaar uitgetrokken. 
 
Openheid Irak 
Drie zaterdagen achtereen in april/mei dit jaan 
staan SP’ers op de Helmondse markt om 
handtekeningen te verzamelen voor een 
onafhankelijk onderzoek naar de Nederlandse 
steun aan de oorlog in Irak. In totaal zijn 1250 
handtekeningen opgehaald. 
 
Aan het werk!?  
Lukt het om bijstandsgerechtigden aan het werk te 
helpen? Pakt Helmond dat goed aan? De 
gemeentelijke rekenkamercommissie heeft het 
onderzocht. Het rapport verschijnt in april 2007. 
Uitkomst: het gaat niet goed. Het project Direct 
Werk spant de kroon. De bevindingen zijn 
bedroevend slecht. Conclusie van de SP: stop 
ermee. Het kan anders en beter. De partij verwijst 
naar een project in Oss. Daar wordt niet gewerkt 
‘met behoud van uitkering’, maar krijgen de 
deelnemers betaald werk met tenminste het 
minimumloon en een opleiding. 
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Direct Werk is een work firstproject. Deelnemers 
moeten werken met behoud van uitkering 
gedurende 6 weken (verlenging is mogelijk). De SP 
is hierop tegen ook omdat uitbreiding op de loer 
ligt. Er zijn plannen in de maak om 
bijstandsgerechtigden te kunnen verplichten om 2 
jaar met behoud van uitkering te werken. Werken 
met behoud van uitkering betekent verdringing van 
reguliere arbeid en is een ondermijning van het 
arbeidsrecht (minimumloon en CAO’s worden 
ontlopen). Aldus de bezwaren van de SP. 
 
Uitstapje met projectontwikkelaar 
Drie wethouders en de gemeentesecretaris zijn 
ingegaan op de uitnodiging van projectontwikkelaar 
Stam & De Koning om in de business lounge van 
PSV de wedstrijd PSV-Arsenal bij te wonen. Aldus 
meldt het Eindhovens Dagblad op 18 mei. De 
projectontwikkelaar heeft grote zakelijke belangen 
bij het plan van Helmond Sport om een nieuw 
stadion te realiseren. De SP vindt het uitstapje 
mede daarom ongepast en wil uitleg van het 
college van B en W. In een reactie erkent het 
college dat het accepteren van de uitnodiging "niet 
verstandig" was en dat een "terughoudende 
opstelling beter was geweest." 
 
 
VERSLAG AFDELING 
 
Ontwikkeling ledenaantal 
Zolang er geen eigen afdeling is vallen de 
omliggende gemeenten onder afdeling Helmond. 
Hieronder de ontwikkeling van het ledenaantal.  
 
   1/1/ 1/1 1/5 
   2004 2006 2007 
 
Gemert   38 41 47 
Bakel   12 13 16 
Helmond   365 383 398 
Someren  14 19 24 
Asten   39 44 54 
Aarle-Rixtel  6 7 9 
Lieshout   3 4 5 
Mariahout  3 2 1 
Beek en Donk  17 17 21 
Deurne   51 77 82 
 
totaal   549 607 657 
 
Afdelingsbestuur 
De samenstelling van het afdelingsbestuur is voor 
het laatst gewijzigd op de ledenvergadering van 7 
september 2006. Frans van der Zanden werd 
gekozen in de functie van organisatiesecretaris. 
Het bestuur bestaat momenteel uit acht personen. 
De overige zeven zijn Kees Baggermans, Ger 
Klaus, Ad Spruijt, Peter van Veghel, Hans 
Verbakel, Erik de Vries en Miranda Verdouw. 
 
Het voorstel voor de komende ledenvergadering is 
om de zittende bestuursleden opnieuw te kiezen 
behalve Miranda Verdouw. Miranda kan geen 
bestuurslid meer zijn omdat ze verhuist naar buiten 
de stad. Daarnaast wordt voorgesteld om twee 

nieuwe bestuursleden te kiezen, te weten Danny 
Leppink en Mieke Meulendijks. 
 
Ledenwerkgroepen 
Er zijn initiatieven geweest in Asten, Someren en 
Deurne om te komen tot een ledenwerkgroep. Een 
ledenwerkgroep geeft de leden een organisatorisch 
verband en kan een opstapje zijn richting een eigen 
afdeling. Genoemde initiatieven hebben zich 
helaas niet goed doorgezet. Op dit moment lopen 
nieuwe initiatieven in Gemert-Bakel en Asten. 
 
Kerngroep 
Binnen de afdeling functioneert een kerngroep van 
tien personen. De kerngroep is een denktank, doet 
aan scholing en helpt mee bij activiteiten, al naar 
gelang ieders mogelijkheden. 
 
Spreekuur 
Al sinds jaar en dag houden we in Helmond een 
spreekuur. Op woensdagavond en 
maandagmiddag.  hoort gewoon bij de SP om op 
deze manier een helpende hand bieden,. 
 
SPeerpunten 
In januari 2006 zijn we gestart met het verspreiden 
deur-aan-deur van SPeerpunten. Dat hebben we 
sindsdien negen keer gedaan. De oplage 
schommelt tussen 10.000 en 14.000.  We kunnen 
dit doen dankzij de bereidwillige medewerking van 
zo’n dertig SP’ers. 
 
Conclusies 
1. Hoewel in de regiogemeenten die onder afdeling 
Helmond vallen individuele leden actief zijn (vooral 
bij verkiezingscampagnes) is het in de afgelopen 
periode onvoldoende gelukt om er ledenwerk-
groepen van de grond te krijgen en om er goed 
wortel te schieten. 
Er bestaat geen toverformule voor het opzetten van 
ledenwerkgroepen. Een voorwaarde om stappen 
richting een eigen afdeling te kunnen zetten, is dat 
ter plekke een clubje leden de kartrekkersrol op 
zich wil nemen. Natuurlijk moet de moederafdeling 
Helmond alle steun verlenen die nodig is en ook 
bijdragen aan het scouten en opleiden van 
mensen. Maar Helmond kan niet langdurig als het 
ware van buitenaf een afdeling runnen zonder dat 
ter plekke leden verantwoordelijkheid willen en 
kunnen nemen.   
 
2. De potentie van de SP is erg groot. Bij de 
provinciale statenverkiezingen behaalden we 
overal in de regio meer stemmen dan de PvdA. In 
Helmond behaalden we zelfs de meeste stemmen. 
Dit legt een grote verantwoordelijkheid op ons. Als 
gezegd, we dienen meer werk te maken van 
ledenwerkgroepen in de regiogemeenten, en meer 
te investeren in kwaliteit en in het scouten van 
nieuw talent. 
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JAARPLAN JUNI 2007 - JUNI 2008 
 
Algemeen 
De komende periode zullen de doelstellingen van 
onze afdeling zich vooral kenmerken door behoud 
van het goede, optimale benutting van onze 
mogelijkheden en ontwikkeling/optimalisering van 
nieuwe initiatieven. 
 
De groei van onze partij en dus de toename van de 
verantwoordelijkheden van afdelingen, zorgt er 
voor dat, nog meer dan voorheen, het van een 
groot belang is dat de balans tussen mensen en 
(on)mogelijkheden bewaard wordt.  
 
Rode draad bij de realisatie van deze 
uitgangspunten is en blijft de kwaliteit van ons 
optreden in de ruimste zin van het woord. 
 
Scholing en opleiding 
De actieve leden zal gelegenheid worden geboden 
deel te nemen aan een (Helmondse) 
scholingscyclus. In overleg met het scholingsteam 
zal een traject voor scholing worden afgesproken.  
Daar waar van toepassing, bijv. in het geval van 
nieuw talent of herhalingscursussen, zal door het 
bestuur actief worden gewezen op 
scholingsmogelijkheden. 
 
Werkgroepen randgemeenten 
Op dit moment zijn er twee werkgroepen actief 
binnen het verzorgingsgebied van onze afdeling 
t.w. in Gemert/Bakel en Asten.  
Doelstelling is om met deze werkgroepen te komen 
tot de status “afdeling in oprichting” wat tevens 
impliceert dat de status “afdeling” binnen 6 
maanden na het eerste voordrachtbesluit van het 
partijbestuur kan worden verleend. 
 
Voor de overige gemeenten in ons 
verzorgingsgebied geldt dat het bestuur minimaal 
één ledenbijeenkomst zal organiseren in Someren, 
Laarbeek en Deurne. Al naar gelang de reacties 
wordt bekeken wat de kansen zijn om hier 
werkgroepjes op te richten. 
 
Kerngroep 
Binnen de afdeling is een kerngroep van actieve 
leden werkzaam. Deze kerngroep heeft vanaf dit 
jaar een doorstart gemaakt onder de naam PAL 
(platform actieve leden). Actieve deelname van 
leden aan deze kerngroep kan een optie zijn om 
door te stromen naar andere functies binnen de 
afdeling vanuit een oogpunt van scouting.  
Doelstelling is om te komen tot uitbreiding van het 
aantal PAL leden van 10 naar 20. 
 
Scouting 
De groei van onze partij maakt het noodzakelijk dat 
we voorbereid zijn op zaken die in de nabije 
toekomst gaan spelen. Als het vertrouwen in onze 
partij groot blijft, mag worden verwacht dat zich dat 
zal vertalen in de uitslagen van komende 
verkiezingen. Het is een verantwoordelijkheid van 
het bestuur om actief te scouten. De resultaten van 
deze scouting zullen gedurende het  komende jaar 
tweemaandelijks worden geëvalueerd.  

ROOD (jongeren) 
Het, zeer beperkte, ROOD initiatief uit de afgelopen 
periode lijkt over. Toch is het bestuur van mening 
dat er potentieel aanwezig is om te komen tot een 
ROOD werkgroep. Ook het komende jaar zal het 
bestuur zich blijven inspannen om hiertoe te 
komen. 
 
Lokale acties 
Een van de verbeterpunten van onze afdeling is het 
organiseren van een lokale actie. Het betreft dan 
niet zozeer de kwaliteit van de acties alswel het 
aantal. 
Doelstelling voor de komende periode is om 
minimaal 3 lokale acties te organiseren. 
 
Ledengroei 
Hoewel ledenwerving een algemeen aspect is en 
dus een constante moet vormen, stellen wij ons tot 
doel om deze periode te groeien tot 700 leden. 
De lokale acties zoals hierboven genoemd dienen 
waar mogelijk gecombineerd te worden met het 
werven van nieuwe leden. Daarnaast dient dit 
aspect nadrukkelijk ook meegenomen te worden bij 
de initiatieven Gemert/Bakel en Asten, terwijl ook 
het feit dat we nog geen 50 leden hebben in 
Laarbeek een rol speelt. Dit laatste aspect zal ook 
inzet zijn bij de te houden ledenbijeenkomsten in 
deze gemeenten. 
 
Communicatie 
Wanneer doelstelling is te komen tot uitbreiding 
van de afdelingsactiviteiten, kan dit niet zonder de 
nodige aandacht te schenken aan het aspect 
communicatie. Belangrijke communicatiemiddelen 
voor de afdeling zijn onze website en onze 
periodieke uitgave Helmondse Speerpunten.  
Het is dan ook van groot belang dat de continuïteit 
van de communicatiemiddelen gewaarborgd blijft 
en daar waar wenselijk wordt verbeterd. 
Doelstelling voor de komende periode is om meer 
actieve leden te betrekken bij de totstandkoming. 
Deze uitbreiding heeft enerzijds tot doel om 
vervanging te garanderen, anderzijds wordt 
gestreefd naar efficiencyverbetering door 
specialisatie.  Als voorbeeld kunnen we hier 
noemen het delen van verantwoordelijkheden voor 
de website en SPeerpunten door opmaak en 
content bij verschillende personen onder te 
brengen. 
 
Aanpassingen SP kantoor 
De inrichting van ons afdelingskantoor mag 
enigszins gedateerd genoemd worden. In een 
eerdere fase is hierover al gesproken. 
Doelstelling voor de komende periode is om, in 
goed overleg met de hoofdbewoner, te komen tot 
een algehele herinrichting van ons kantoor en daar 
waar wenselijk/noodzakelijk te investeren in 
vervangende of nieuwe hulpmiddelen. 
 

_____ 
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